
 
 

 
 

 

Onderwerp:  PerfoTec Update 

Datum: 2 juni 2023  

 

In de afgelopen 2 maanden heeft PerfoTec in de ontwikkeling van nieuwe folies een aantal hele grote 

technologische doorbraken bereikt die voor onze NPEX- beleggers belangrijk zijn. 

Zeevracht bij bloemen 

In de bloemensector -wereldwijd- vindt vrijwel alle transport plaats in dozen, waarin 100-300 stelen 

bloemen droog worden getransporteerd door middel van luchtvracht. Productielanden zijn o.a. 

Kenya, Ethiopië, Colombia en Ecuador. Tijdens het luchtvracht transport -van een aantal dagen- 

drogen de bloemen uit en er kan schimmel optreden, waardoor veel bloemen niet goed bij de 

consument arriveren. De bloemensector is al jaren op zoek naar een betere oplossing met zeevracht, 

maar de duur van de reis van soms 3-4 weken maakte dit -tot nu toe- vrijwel onmogelijk. PerfoTec 

heeft -na 3 jaar ontwikkeling- dit probleem definitief opgelost: rozen kunnen 4-5 weken bij lage 

temperatuur met de gepatenteerde PerfoTec folies van uitstekende kwaliteit blijven! Hiermee 

kunnen de bloemen (minimaal 1 miljard exportdozen per jaar!) via zeevracht worden verstuurd, met 

aanzienlijk lagere kosten en veel minder CO2-emissie. 

Tussenopslag van paprika 

Tegelijkertijd hebben we de eerste -zeer positieve- resultaten voor paprika. Paprika is een glasteelt 

product met vrij grote schommelingen in productievolume, waardoor er soms te veel, en -een paar 

weken later- te weinig paprika’s beschikbaar zijn. Door toepassing van dezelfde PerfoTec oplossing, 

voor bulkhoeveelheden (250kg) worden de paprika’s wel tot 4 weken goed houdbaar, en kunnen de 

producenten en exporteurs hun afzet veel beter gaan organiseren met een sterkere positie in de 

handelsketen. Ook deze nieuwe oplossing is wereldwijd voor paprika’s inzetbaar, met als voordeel 

minder food waste, en betere afzetmogelijkheden voor producenten en hun exporteurs. 

Beide bovenstaande ontwikkelingen zullen gaan helpen om onze groeiplannen snel te laten slagen. 

Tenslotte: 

Momenteel is de concrete fase van onderhandeling met 2 grote partijen/ investeerders ingegaan, 

waarbij de intentie vanuit PerfoTec is om met beide partijen een overeenkomst te bereiken om de 

wereldwijde uitrol in grote versnelling te kunnen gaan brengen. Er is synergie in hun belangen, de 

kans dus is niet uitgesloten dat met beide partijen resultaat wordt geboekt. Meer details verwacht ik 

u in de loop van de komende maanden te kunnen geven, in een volgende tussentijdse update. Grote 

dank richting onze beleggers voor hun gestelde vertrouwen! 

Met vriendelijk groet, 

Bas Groeneweg 
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